
KS Vevče-Zg. Kašelj
• Upokojend v svojem fednu

Letos je občinska zveza društev
upokojencev žc devetič organizirala
tcden upokojencev. DU Vevče-Zg.
Kašelj pa se je vanj prvič polno
vključilo. To je razumljivo, saj je bilo
društvo ustanovljeno šele lani. 27.
junija.

Naše društvo ima sedaj 230 čla-
nov. računamo pa. da ie v KS okrog
400 upokojencev. Nekaj teh je včla^
njenih še v DLJ Polje, nekaj pa jih ni
nikjer in to je škoda.

Letos smo teden upokojencev po-
častili z več aktivnostrni.

Najprej smo imeli z avtobusom
izlet v večno lepo dolino Soče. Obi-
skali smo Ajdovščino. Novo Gorico
in Gorito. ldrijo, Kobarid in Trento.
Priljubila se nam je prelepa reka
Soča in mogočne gore nad njo, tako
da smo se velikokrat spomnili pevca
teh lepot Simona Gregorčiča. ki je
umrl pred 80 leti.

Osrednje občinske proslave v
tednu upokojencev smo se tudi polno
udeležiM. Bil je bogat kulturni pro-
gram, besede govornice Marije Fe-
dran, predsednice občinskega sveta
zveze sindikatov pa so nam segle do
srca.

Občinski zbor upokojencev je bil
letos v novih klubskih prostorih v
Novih Fužinah. tudi tega smo se ude-
ležili in sedanje vodslvo izvolili še za
en mandat. Kako bi mogli drugače,
saj se je izkazalo kot nadvse delavno
in s pomočjo razumevanja širše
družbe uspelo pridobiti dragocene
klubske prostorc v novem stanovanj-
skem bloku upokojencev.

Naša četrta aktivnosl v tednu upo
kojencev pa je bil obisk tiskarne Jo-
žeta Moškriča v Mostah. V DU nas je
največ bivših delavcev Papirnice.
zato se še vedno čutimo povezani s
papirjem. Obisk je bil zanimiv, di-
rektor Vinko Zupančič pa ga je še
popestril s prisrčnostjo, za kar se
njemu in kolektivu zahvaljujemo.

Seveda pa upokojenci v DU
Vevče-Zg. Kašelj še nismo izkori-

stiii vseh možnosti, ki nam jih nudi
organizirano življenje v društvu.
Vedno več jih bomo, saj je tako živ-
ljenje lepše in koristnejše.

V. T.

• Novo vodstvo OO ZSMS
Dne 27. oktobra je bila volilno-

programska seja OO ZSMS Vevče-
Zg. Kašelj. Izvolili so novo vodstvo,
in sicer za predsednico AlenkoPfei
fcr, za sekretarja pa Marka Mataro-
ga. Sprejeli so obsežen program dela,
za osrednjo nalogo pa so si postavili
zadolžitev, da do pomladi na novo
organizirajo in polno usposobijo ta-
borniško družino. Prav za to nalogo
potrebujejo največ pomoči, predv-
setn kadrovskih. Kdor ima s tabor-
ništvom kaj izkušenj, naj jim le pri-
skoči na pomoč!

• Skupna seja temeljne delega-
dje, svetaKS in predsedstva KK
SZDL

Pred sejo občinske skupščine so se
sestanka delegacije udeležili tudi
člani sveta KS in predsedstva KK
SZDL. Posebej pa jczasedala še no-
voizvoljena komisija za komunalna
vprašanja, ki se je prvič sestala.
Vzrok za povečano aktivnost in
pomoč temeljni deiegaciji je bil
predvsem osnutek resolucije druž-
benega razvoja občine v letu 1987 in
še nekaj drugih točk.

• Sklep o sklicu letne program-
ske seje krajevne konference
SZDL

Predsedstvo KK SZDL je na seji
10. novembra sklenilo, da bo letna
programska seja konference SZDL v
četrtek, 20. novembra ob 18. uri v
Zg. Kašlju. Do tedaj se bosta sestala
tudi oba terenska odbora in obrav-
navala delo krajevne in občinske
konference SZDL v preteklem ob-
dobju. Gradivo o delu občinske kon-
ference je objavljeno v tej številki
N s k - S. G.


